
Verslag dorpsvergadering 11-1-2024

Aanwezig:
~30 bewoners, 6 dorpsraad-leden
Afwezig (met bericht):
~10 bewoners, secretaris

Agenda:
1. Mededelingen, notulen vorige vergadering
2. Voorstel wisselingen Dorpsraad bestuur i.v.m. aftreden Jaap en vertrek Bores
3. Nieuwsbrief Uitdam
4. De voortgang met de verschillende werkgroepen in 2023:

a. Dijk: werkgroep Jaap/Jeroen/ Ineke
b. Verkeer: werkgroep Arjan/ Truus/ Jan m.m.v. Babs, Hans
c. Europarcs: werkgroep Manfred/Loren
d. Windmolens: werkgroep Erik/Arjan
e. Energie: werkgroep Loren/Jaap/Ron/Christian
f. Glasvezel: Jeroen
g. Partyboten: Erik
h. Ontwikkeling Waterland-Oost: Arjan/Ineke/Jaap

5. Aanpak van de dorpsraad met werkgroepen en enquête?
6. Rondvraag/ Wvtk

1. Notulen dorpsvergadering 16 juni 2023 (zie website): met een enkele aanvullingen
vastgesteld
2. Voorstel wisselingen bestuur: Jaap Hoekman geeft het voorzitterschap over aan Arjan de
Jager
. Namens de dorpsraad bedankt Jeroen Jaap voor de vele (16) jaren voorzitterschap, de dank
vanuit het dorp volgt middels applaus. Erik Luckers heeft al sinds vorige vergadering het
penningmeesterschap overgenomen wegens verhuizing van Bores van der Molen. Vanuit het
dorp komen geen reacties op het voorstel voor deze wisselingen, dus deze zijn hierbij
definitief.

3. Nieuwsbrief redactie: Babs wordt hartelijk bedankt voor het professioneel
neerzetten van de nieuwsbrief van Dorpshuis, Dorpsraad en stichting AED.
Mirjam Boersma neemt de redactie over.

4a. Dijkversterking werkgroep Jaap, Jeroen, Ineke: (1) Het vooronderzoek van de ‘pilot
vergroening basalton’ is afgerond, het eindrapport is beschikbaar (zie website dorpsraad). De
conclusie is dat door het in de voegen invegen van split, teelaarde en zaden de vergroening
van de steenbekleding aanzienlijk wordt versneld. Dit zal dan ook worden toegepast bij de
steenbekleding van de dijk bij het dorp. (2) De verslagen van het Friso-overleg zijn op de
website beschikbaar. N.a.v. het Friso-overleg is er 13 december jl een bewonersbijeenkomst
geweest in Katwoude. (3) In deze bewonersbijeenkomst het nieuwe projectmanagement en
de bestuurder zich voorgesteld. En is toegezegd dat de terugplaatsing van steiger wordt
losgekoppeld van huurovereenkomsten. Er komt een vervolgbijeenkomst in februari om de
uitstaande vragen te beantwoorden. (4) In de info-bijeenkomst over module 15 (ten zuiden
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van Uitdam) is het plan voorgelegd voor ‘zachte land-water overgangen’, wat voor iedereen
een verrassing is zeker voor de omwonenden die niet actief waren benaderd voor deze
bijeenkomst. De dorpsraad pakt hierin geen rol aangezien dit stuk dijk buiten Uitdam ligt en
de andere dorpen hier meer aan zet zijn. Zie ook de vraag van Sayone bij WVTTK. (5) Uitdam
werd genoemd in een NRC-artikel n.a.v. de wateroverlast.

4b. Verkeer werkgroep Arjan, Truus met bijdragen van Babs en Hans: De werkgroep krijgt
moeilijk tractie bij de gemeente Waterland, i.t.t. Amsterdam (die de dijkweg ten zuiden van
Uitdam overneemt van het HHNK). Focus is de hoeveelheid en snelheid van verkeer door het
dorp te beteugelen, omdat verwacht wordt dat dit sterk toeneemt als de dijk open gaat en
de A7+N247 deels dicht en bij oplevering van Galgeriet veel nieuwe Monnickendammers
langs Uitdam naar de ringweg zullen rijden.
Opmerking: de max as-belasting van 10t is een probleem voor lokale agrariërs. Verzoek om
dit mee te nemen.
Vraag: kijkt de werkgroep ook naar de Rijperweg? Antwoord: vooralsnog niet, maar kan wel
meegenomen worden – zeker als er versterking komt van de werkgroep.
Vraag: wie wil de werkgroep versterken? Jorrit Danner meldt zich aan, waarvoor dank.
Opmerking: er zou hoge prio gegeven moeten worden aan deze werkgroep, gezien de enorme
drukte die verwacht wordt

4c Europarcs: Inpakken in het groen wordt binnenkort weer besproken, nu de dijk is
opgeleverd en ook in het kader van de geplande herindeling van Europarcs.
Op 2/2 dient de rechtszaak van de dorpsraad tegen de gemeente wegens verkeerde
vergunning voor buitenproportionele nieuwbouw van groepsaccommodatie. Het dorp heeft
vorige vergadering ingestemd met deze rechtsgang, waarin de dorpsraad de gemeente wijst
op overschrijding bestemmingsplan en irreële cijfers t.a.v. zeilschool en bouw-leges.
Vraag: helpt het als Uitdammers naar de zitting komen? Antwoord: bij de RvS hoeft/kan dit
niet zoals bij lagere rechtbanken (spandoeken, rumoer). Maar het is een open zitting.
Vraag: welke Uitdammer wil de werkgroep versterken?

4d Energie (zie bijlage 1): huidige problemen met stroomonderbrekingen (storingen en
beperkte teruglevering zonnepanelen) zijn geanalyseerd. Kabel van Uitdam blijkt oud,
doodlopend en te dun voor de hoeveelheid stroom: komende jaren factor 2 tot 4 wegens
elektrisch verwarmen, koken, rijden en het terugleveren van zonnepanelen. Naast
aandringen tot net-verzwaring bij Liander onderzoekt de werkgroep kansen voor alle
Uitdammers m.b.t. minder stroompieken in de ochtend en avond, samen optrekken richting
instanties en evt. collectieve stroomopslag.
Vraag: wie wil realtime inzicht in stroomverbruik, zowel voor jezelf (via app) als collectief voor
het dorp (via database). Opgeven kan tot eind januari middels formulier of mail aan
dorpsraaduitdam@gmail.com
Vraag: wie wil de energiecoach een warmtebeeld van woning laten maken, voor gerichte
isolatiemaatregelen? Opgeven kan tot eind januari voor subsidie via formulier of mail aan
dorpsraaduitdam@gmail.com
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4e windmolens: er is een voorstel voor de gemeenteraad in de maak om de Nes weer als RES
/ zoekgebied aan te wijzen voor windmolens. Plan is om de huidige twee dan te vervangen
door twee nieuwe van dubbelformaat, met vier keer de energieopbrengst.
De dorpsraad zal een enquête sturen ter peiling van de opinie in het dorp. Als hier een
duidelijke voorkeur uitkomt dan neemt de dorpsraad dit mee richting (de voorbereiding van)
het raadsvoorstel.
4f Glasvezel: Glasdraad ligt tot zuidgrens van het dorp, KPN tot splitsing Rijperweg en
Glaspoort is via de gemeente actief. Maar nog geen concrete toezegging vanuit wie er
doorgetrokken wordt naar de voordeuren.
Vraag: wie wil Jeroen versterken als werkgroep-lid? Christian Vrijlandt meldt zich aan,
waarvoor dank

4g Party boten: na goed zoeken met de juridisch ambtenaar van de gemeente, lijkt duidelijk
hoe geluidsoverlast beperkt en gehandhaafd kan worden. Rijkswaterstaat gaat nu in de
vergunning aangeven dat er ook gekeken moet worden naar eventuele vergunningen op
grond van de Wet natuurbescherming. Rijkswaterstaat zal dan de afgegeven vergunningen
toezenden aan de Omgevingsdienst Noord-Holland Noord. Zij zijn bevoegd handhavend op te
treden bij overtreding van de Wet natuurbescherming.Daarvoor zullen nog wel afspraken en
acties moeten volgen.

4h Waterland Oost: Er is een burgerinitiatief vanuit Broek in Waterland om met een
vertegenwoordiging uit alle dorpen in Waterland Oost om de tafel te gaan zitten om te
bekijken hoe we in een vroeg stadium betrokken kunnen worden bij de gebiedsinrichting van
dit gebied. Verschillende mogelijkheden moeten worden onderzocht. Een optie is om
aanhaking te vinden bij het Provinciaal Programma Landelijk Gebied. Hier is al een
conceptplan door de Provincie bij het Rijk ingediend, maar het participatieproces moet nog
starten. Voor Uitdam zijn Arjan, Jaap en Ineke gevraagd te participeren. Liesbeth Lammes
wordt gevraagd om ook te participeren om de agrarische sector ook goed vertegenwoordigd
te hebben. Liesbeth en Johan hebben veel kennis van wat er speelt in Waterland Oost.

5. Aanpak van de dorpsraad met werkgroepen en enquête?
Arjan licht toe hoe werkgroepen nu al combinaties vormen van dorpsraad-leden en
bewoners en hoe hij dit graag verder ziet groeien. Waarbij het dorpsraad-bestuur vooral de
relatie onderhoudt met externe partijen en bewoners via twee dorpsvergaderingen per jaar.
N.a.v. de vraag “of er behoefte is aan een enquête over wat men van de dorpsraad vindt /
verwacht?” wordt besloten tot een enquête in 2024 over de dorpsraad.

WVTTK
● Sayone toont presentatie van de ‘zachte water-land overgang’ zoals de Alliantie, het

HHNK en Rijkswaterstaat dit ten zuiden van Uitdam willen realiseren middels het
laten liggen van het zand van de werkbaan. Zie bijlage 2: De ‘artist impression’ ziet er
rooskleuriger uit dan het technisch ontwerp. Oproep: informeer andere bewoners
van betrokken dorpen over het voornemen en kom naar volgende bijeenkomst voor
inspraak! Datum nog niet bekend.

● Vraag: hoe houden we goede communicatie tussen dorpsraad en bewoners?
o Wellicht via een-richtingsapp, waarin alleen informatie gedeeld kan worden.
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o De werkgroepen zouden agenda's kunnen delen van bijeenkomsten waarin

Uitdammers kunnen inlopen en meedenken.
o In kaart brengen van de kennisgebieden van Uitdammers, zodat de dorpsraad

/ werkgroepen deze kennis goed betrekken
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